

Integration in EAEU

Khamchukov D., Kulikovich K. The impact of EAEU member states common market on the development of processing industry in Belarus 4

Radiuk O. Development of EAEU countries' cooperation in industry: assessment based on import intensity indicators 35

Innovative Development of Science and Education

Vodop'yanova E. Growth areas of modern russian science 52

Finance and Banks

Markusenka M. Non-conventional instruments of foreign exchange policy and their role in stimulating economy 62

Taxation

Pysmennyi V. Specifics of forming local budgets' tax revenues: a historical aspect 75

Piakarskaya A. Specific of taxation surveillance in the context of digital economics development 84

Social Economics

Yarashevich V. Social sphere as a factor of macrocompetitiveness 97

Green Energy

Akulich I., Sushkevich E. Renewable energy: trends and specific of development 108

International Trade

Belyatskiy N., Maksimchuk A., Aginskaya H. Competitiveness of Polish economy 119

Tourism Economics

Partale K., Traskevich A. Methodological approach to tourism development strategy based on destination Naroch 131

Statistics Methods

Kulak A. Theoretical overview of statistics methods for assessment of regional differences of demographic development 147

Интеграция в ЕАЭС

Хамчуков Д.Ю., Куликович К.Г. Влияние Общего рынка государств – членов ЕАЭС на развитие обрабатывающей промышленности Республики Беларусь 4

Радюк О.С. Развитие кооперации в промышленности стран ЕАЭС: оценка на основе показателей импортостойкости 35

Инновационное развитие науки и образования

Водопьянова Е.В. Точки роста современной российской науки 52

Финансы и банки

Маркусенко М.В. Неконвенциональные инструменты валютной политики и их роль в стимулировании экономики 62

Налогообложение

Письменный В.В. Особенности формирования налоговых доходов местных бюджетов: исторический аспект 75

Пекарская А.Ю. Особенности контроля за налогообложением в условиях развития цифровой экономики 84

Социальная экономика

Ярошевич В.И. Социальная сфера как фактор макроконкурентоспособности 97

Зеленая энергетика

Акулич И.Л., Сушкевич Е.А. Возобновляемая энергетика: тенденции и особенности развития 108

Международная торговля

Беляцкий Н.П., Максимчук, А.И. Огинская А.В. Конкурентоспособность польской экономики 119

Экономика туризма

Партале К., Траскевич А.Г. Методический подход к разработке стратегии развития туризма на примере нарочанской дестинации 131

Статистические методы

Кулак А.Г. Теоретический обзор статистических методов оценки региональных различий демографического развития 147